

معرض طرابلس الدولي  
T.I.F

معرض طرابلس الدولي  
TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR  
T.I.F

2025 APRIL 28 - 22  
أبريل 28 - 22

f @ t v i n www.tif.ly



مَعْرَظُ طَرَابِلُسِ الدُّوَلِيَّةِ  
TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR  
T.I.F



[www.tif.ly](http://www.tif.ly)

بإشراف وتنظيم



# معرض طرابلس الدولي TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR T.I.F

2025 APRIL 28 - 22  
أبريل 28 - 22



يمكن لشركائنا الأوروبيين المعتمدين **VISA OFFICE & LEGAL OFFICE** مساعدتك في الحصول على التأشيرة

Nos partenaires européens accrédités **VISA OFFICE & LEGAL OFFICE** pourront vous assister pour l'obtention du visa

  
**LEGAL OFFICE**  
Cabinet de Conseil et d'Expertise en Relations  
Administratives, Légales et Réglementaires Internationales

Avenue des Champs 78  
Elysees 75008 Paris  
Tel. +33 1 42 56 32 32  
Mob. +33 6 52 52 53 62  
contact@legal-office.fr  
www.legal-office.fr

**VISA OFFICE®**  
L'expert du visa voyage

Avenue des Champs 78  
Elysees 75008 Paris  
Tel. +33 1 45 63 11 00  
Mob. +33 6 52 52 53 62  
contact@visa-office.fr  
www.visa-office.fr



2025 APRIL 28 - 22  
أبريل 28 - 22  
www.tif.ly











## المادة (12) مسؤولية المعارض

على المعارضين بعد انتهاء دورة المعرض وخلال مدة لا تزيد عن 3 أيام الآتي :

- 1- إخلاء وحدات عرضهم سواء كانت وحدات داخلية أو خارجية .
- 2- إزالة مواد الديكور وغيرها من الملحقات الأخرى الخاصة بالمعارض .
- 3- إعادة وحدات العرض إلي وضعيتها السابقة وتسليمها إلي معرض طرابلس الدولي .

## المادة (13) شروط التخزين

يتم التخزين أثناء فترة إقامة دورة المعرض للمعروضات الزائدة عن حاجة العرض والحاويات والصناديق على التالي:

- 1- دفع خمسة وعشرين دينار للمتر المربع الواحد للحاوية أو الصندوق .
- 2- دفع عشرة دنانير للمتر الواحد للحاوية أو الصندوق في اليوم بعد أسبوع من انتهاء المعرض.
- 3- لا يسمح ببقاء أي معروضات أو لوازم العرض داخل مدينة معرض طرابلس الدولي بعد انقضاء شهر من تاريخ انتهاء الدورة بحيث تتعرض المعروضات وما يوجد بالمخازن سواء المكشوف أو المسقوف إلي المصادرة وبيعها وفق الاجراءات والتشريعات النافذة بالخصوص.

## المادة (14) شروط الشحن

- 1- يتم إدخال كافة البضائع والمعروضات والمعدات وفق اللوائح والنظم القانونية الخاصة بالاستيراد المؤقت
- 2- تقع على عاتق المعارضين مسؤولية نقل البضائع من والي موقع المعرض.
- 3- يحق للمعرض تعيين متعاقد خارجي أو متعاقدين للقيام بمناولة كافة البضائع داخل وخارج أرضية المعرض مع مراعاة أحكام قوانين حصر السلع والبضائع المحضور استيرادها على جهات معينة أو السلع والبضائع التي يتطلب إدخالها موافقات خاصة.
- 4- لا يتم تسليم البضائع للمشاركين في الدورة من قبل المسؤولين بالجمارك قبل استيفاء المستندات اللازمة بالأمر.

## المادة (15) إجراءات التأشيرة

- يجب على المشارك ملئ النموذج على أن يرفق معه صورة واضحة من جواز سفره متضمنة صورة الصفحة التي تحمل تأشيرة المشترك ومحل إقامته أن لم يكن من مواطني ليبيا وإرسالها على عنوان المعرض حسب الرسوم التالية:
- 1- رسوم الدعوة ورسائل التلكس ( 100 دل ) مائة دينار للشخص الواحد تدفع في حساب الهيئة العامة للمعارض.
  - 2- رسوم أخرى تدفع إلي القنصلية الليبية التي تصدر فيها تأشيرة الدخول.

ملاحظة : آخر موعد لتقديم الطلبات شهرين قبل موعد افتتاح المعرض

الخلاصة : يعتبر كل مشترك في دورة معرض طرابلس الدولي بمدينة المعارض لسنة 2025م قد اطلع على نظام الاشتراك وجميع القرارات والتعليمات الاخرى ويتعهد بها وتسديد كافة الالتزامات وفق أحكامها

معرض طرابلس الدولي - شارع عمر المختار - طرابلس - ليبيا



Supervision & organization



## RULES AND REGULATIONS FOR PARTICIPATION IN THE 51TH EDITION OF TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR

### ARTICLE 1 TERMS OF PARTICIPATION

1. countries , Arab , Foreign companies , industrialists publishers , importers , Libya agents and public sector authorities are welcome to participate .
2. the application form is to be filled in and sent to the exhibition management before being registered with Tripoli International Fair.
3. the participant is to make a 50% advance payment with in 30 days from the date that have submitted their Participation from of the full fees , based on the amount of space that they have booked, the remaining 50% needs to be paid with in the period of one week before the opening day of the event Participation may be approved by email for foreign participant , subject to the fact that they have filled in an application form .
4. Tripoli International Fair retains the right to decline any incorrectly filled out application forms and as a result of this may re-allot and change the participant's stand location according to the available space.
5. exhibitors may not sub-contract other suppliers for the reserving of exhibition space , for the duration of the book fair . Space can only be contracted by the Tripoli International Fair .
6. the participant cannot modify the structural form , the location or dimensions of the exhibition area or venue , without the prior permission of Tripoli International Fair.

### ARTICLE 2 PARTICIPATION FEES

Rates are paid through a reputed bank by bank draft or cash deposit of transferable foreign currency in the account of Tripoli International Fair.

Type	National Exhibitor	National Exhibitor For Foreign Prohcts	Foreign Exhibitor
Registration Fees	20 LD	20 LD	20 EUR
Equippid Stand	200 LD	250 LD	120 EUR
Covered stand	150 LD	200 LD	90 EUR
Uncovered stand	50 LD	100 LD	60 EUR



Supervision & organization



وزارة الإقتصاد والتجارة  
Ministry of Economy & Trade



#### MINIMUM OF SPACE ALLOTMENT IS AS FOLLOWS :

- A- Furnished spaces ( 9m ) nine square meters.
- B- Unfurnished spaces ( 12m ) twelve square meters.
- C- Open spaces ( 25m ) twenty five square meters.

#### FURNISHED SPACES INCLUDE THE FOLLOWING :

- Side walls ( dividers for preparation of exhibits )
- Floor Carpet
- Company Name
- "3" lighting unites
- One table
- "2"chairs
- One power socket "5 (amp)
- Wastebasket.

#### ARTICLE 3 EXHIBITS

- A- All goods may be imported and excepted, except those prohibited by the valid laws and regulation applied in Libya .
- B. The participant may not conduct any test or demonstration . unless approved in writing in advance by the management of Tripoli International Fair. Once the permission is granted the participant is responsible for insuring the safety of themselves and the visitor at the event. the participant is liable for any accident occurring during the demonstration or test , Tripoli International Fair management shall bear responsibility for any consequences as a result of this . the participation carrying out any demonstration or test may be suspended from participation unless they product supportive documentation indicating that they have taken the necessary precautions.
- C. Participants may not move or transfer exhibits from allotted section for the duration of the fair.

#### ARTICLE 4 INSURANCE

Tripoli International Fair is not liable for any accidents emergencies or damages of any kind which are related to the stand construction, facilities and exhibits of the participant and their personnel . any responsibility of the participant .

#### ARTICLE 5 CANCELLATION OF PARTICIPATION

1. If a participant cancels their participation one month before the opening of the fair, 50% of the amount already paid , shall be returned to the exhibitor based on the approved of Tripoli International Fair.
2. If a participant cancels their participation less than one month before the fair opening, no funds will reimbursed to the exhibitor , even on notification to Tripoli International Fair.





Supervision & organization



## ARTICLE 6 CANCELLATION AND POSTPONEMENT

Should the fair be cancelled or postponed due force majeure and beyond the control of the management of both parties , Tripoli International Fair shall not be held . Exhibitors will not be permitted to claim compensation but may recover their payments minus registration fees and expenses incurred by the management of the Tripoli International Fair in performing the assigned functions.

## ARTICLE 7 OFFICIAL CATALOGUE

An official catalogue of the fair shall be published listing the exhibiting companies, name and their contact details . each participant shall be place their advertisements in this catalog.

## ARTICLE 8 PRIOR PERMISSION

**EXHIBITING ARE TO OBTAIN PRIOR PERMISSION FROM TRIPOLI FAIR IN THE FOLLOWING INSTANCES :**

1. When distributing books , films, any advertising or any other information . they should be submitted in advances for approval and distributed only in the confines of the exhibition pavilion for the duration of the fair.
2. When using audio and video system , playing records or transmitting films by TV sets , video cassette players CD,s DVD , s or by any other means of electronic devices .
3. It is prohibited to decorate the walls and ceiling with or to distribute advertising materials , unless with the prior permission of the information and relation department and the payment of the relevant fees to the Tripoli International Fair or the authorities representative thereof.

## ARTICLE 9 LIABILITY OF EXHIBITORS

Exhibitors are liable for their exhibits during visiting hours . Tripoli International Fair reserve the right to take all the necessary safety precautions when and where it is deemed appropriation their interests.

## ARTICLE 10 DAMAGE TO PROPERTY

The exhibitors may not inflict damage upon the property of Tripoli International Fair where such properties are stationery or moveable in case of violation of this , the exhibitors will have to compensate the board for any damages with prejudice to liability.



Supervision & organization



## ARTICLE 11 FITTING OF INTERIOR DESIGN

1. Exhibitor who undertake fitting their stand Design in their own pavilion are required to submit the management of the board A copy of the Participant's Proposed Plant and Designs for study And approval , Prior to Construction , Participant will adhere to the decisions of the management of the board with Regards to this of what is deemed suitable or installation , they will also observe the instruction and Guidelines given to them .
2. The board may also perform any modification of the proposed design , if deemed necessary if such modification are not acceptable by the board , it has the right to disassemble any designs and impose monetary fines for carrying out this work .
3. Interior decoration of the pavilions must be complete with in a period of 48 hours prior to the fair opening , any rubbish , discarded materials and any other debris shall be removed by the participant

## ARTICLE 12 ( OBLIGATION OF THE EXHIBITOR )

EXHIBITORS SHALL WITHIN NO MORE THAN 3 DAYS FOLLOWING OF THE FAIR PERFORM THE FOLLOWING TASKS :

1. Vacate their exhibits whether they have inside space .
2. Remove stand decoration and design material and exhibitor's accessories.
3. Restore exhibition units to the original state that they were found in and have them over to Tripoli International Fair.

## ARTICLE 13 ( TERMS OF STORAGE )

Storage of excess exhibits, Containers and boxes for the Duration of the Fair shall be Charged as follows :

- 1- Payment of fifty Libyan Dinars Per Square meter for each container or box.
- 2- Payment of ten Libyan Dinars Per Square for each container or box per day one week after the completion of the bank fair .
- 3- No exhibits or exhibition requisites may be kept within the exhibition ground Tripoli International Fair Any remaining exhibits remaining open or covered warehouses shall be confiscated and sold as per valid procedures and regulation .



Supervision & organization



## ARTICLE 14 ( TERMS OF SHIPPING )

1. All goods , exhibits and equipments shall be bought in as per the rules and regulations applied to temporary importation .
2. Exhibitors are themselves responsible for the transfer of goods to and from the exhibition site.
3. The board may appoint an independent contractor (s) to handle all goods within and outside the exhibition ground .
4. Subject to the provisions of confining imported by specific authorities or those which require special permission .
5. Goods shall not be handed over to fair participants by customs official unless necessary documentation is fully submitted .

## ARTICLE 15 ( VISA PROCEDURES )

Participants must fill in the relevant application form attached with a good quality copy or scan of their passport including form attached with a good quality copy or scan of the passport including a copy the page bearing the last entry visa of the participant and their residence address ( if they are not Libyan national ) and send the documentation to the address of the board and remit the following fees:

1. 100 Libyan dinars invitation and telex fees per person, payable to the account of General Board of Fairs
2. Other fees will need to be Paid to the Libya overseas representation who will issue the entry visa.

**NOTE : APPLICATION DEADLINE : TWO MONTH PRIOR TO THE OPENING OF THE FAIR**

**Note:** Each participating in Tripoli International Fair 2025 has read and understood the rulers of participation and other instructions They thereby undertake to conform them and pay all duties accordingly

**Tripoli International Fair - Omar Almkhtar St.**



**2025 APRIL 28 - 22**  
أبريل 28 - 22  
f @ t v i n www.tif.ly



Supervision et organisation



وزارة الإقتصاد والتجارة  
Ministry of Economy & Trade

## RÈGLEMENTS ET DISPOSITIONS DE PARTICIPATION

### À LA 50ÈME SESSION DE LA FOIRE INTERNATIONALE DE TRIPOLI

#### ARTICLE 1 CONDITIONS DE PARTICIPATION

- 1-Les Etats arabes et étrangers, les entreprises locales et étrangères, les industriels, les producteurs, les importateurs, les agents libyens et les entités du secteur public sont habilités à participer
- 2-Le formulaire de participation est rempli et adressé à l'administration des expositions après son enregistrement à la Foire Internationale de Tripoli.
- 3- Le participant doit payer 50 % (cinquante pour cent) du montant de l'espace réservé dans un délai de 30 jours à compter de la date de soumission de la demande de participation à la session. Le montant restant de 50% du montant total doit être versé une semaine avant l'ouverture de la session. En ce qui concerne les participants en dehors de la Libye, une participation peut être acceptée par e-mail même si la demande de participation préalable n'a pas été remplie
- 4-La Foire Internationale de Tripoli se réserve le droit de refuser une demande inadéquate, avec la possibilité de réattribuer et de remplacer les espaces alloués à l'offre selon les disponibilités
- 5 -Dans le cas d'engagement avec la Foire Internationale de Tripoli, il est strictement interdit de contracter avec un tiers en ce qui concerne la réservation d'un espace pendant la session de la Foire.
- 6-Les participants n'ont le droit de modifier la forme, l'emplacement ou la taille de l'installation utilisée dans la construction de l'espace d'exposition qu'après avoir obtenu l'autorisation préalable de la direction de la Foire.

#### ARTICLE 2 FRAIS D'INSCRIPTION

Le montant alloué doit être payé par l'intermédiaire d'une banque par virement bancaire ou dépôt de devises étrangères convertibles en espèces sur les comptes de la Foire Internationale de Tripoli.

Intitulé	Exposant local	Exposant locale de produits étrangers	Exposant étranger
Frais d'inscriptio	20 LYD	20 LYD	20 euros
Espace équip	200 LYD/m <sup>2</sup>	250 LYD/m <sup>2</sup>	120 euros/m <sup>2</sup>
Espace couvert seulement	150 LYD/m <sup>2</sup>	200 LYD/m <sup>2</sup>	90 euros/m <sup>2</sup>
Espace découvrir	50 LYD/m <sup>2</sup>	100 LYD/m <sup>2</sup>	60 euros/m <sup>2</sup>



Supervision et organisation



وزارة الاقتصاد والتجارة  
Ministry of Economy & Trade



## LA RÉPARTITION MINIMALE DES SURFACES EST LA SUIVANTE

- A-Espaces Équipées (9 mètres carrés) Neuf Mètres Carrés
- B-Espaces Non Équipées (12 mètres carrés) Douze Mètres Carrés
- C-Espaces Ouvertes (25 mètres carrés) Vingt-cinq Mètres Carrés

## 5 ESPACES ÉQUIPÉS COMPORTENT LES ÉLÉMENTS SUIVANTS

- ✦ Murs latéraux (cloisons de salle d'exposition).
- ✦ Revêtements de sol
- ✦ Le nom de l'entreprise
- ✦ 3"projecteurs.
- ✦ une table.
- ✦ 2" chaises
- ✦ Une source de courant (5 ampères)
- ✦ 1" Corbeille

## ARTICLE 3 EXPOSITIONS

A-Il est permis d'importer et de fournir des marchandises sauf celles qui en sont exclues en vertu des lois et règlements en vigueur en Libye.

B-Le participant ne peut procéder à aucune expérimentation au exposition à l'intérieur ou à l'extérieur du pavillon sans avoir obtenu le consentement écrit de la direction de l'exposition, tout en prenant les précautions nécessaires pour assurer la sécurité des usagers et des visiteurs. Et, il porte la responsabilité légale résultant de tout accident survenu lors des expériences qu'il mène et la direction de l'exposition n'assume aucune responsabilité résultant de cela, avec la possibilité de le suspendre à moins qu'il ne présente les documents et papiers à l'appui.

C- Les participants ne sont pas autorisés à déplacer ou à transférer les objets exposés du département pendant la session

## ARTICLE 4 ASSURANCE

A- D'une manière générale, la direction de la Foire n'assume aucune responsabilité résultante d'accidents, d'urgences ou de dommages, quelles qu'en soient les causes, qui peuvent affecter les bâtiments, les installations et les expositions des participants, ainsi que les personnes travaillant pour eux, et cela reste la responsabilité des exposants, chacun dans sa juridiction.

B- La souscription d'une assurance tous risques souscrite auprès d'une compagnie d'assurance libyenne en Libye est obligatoire dans l'enceinte de l'exposition, y compris dans les pavillons privés et les sections et est à la charge des participants.

## ARTICLE 5 DÉSISTEMENT EXPOSANT

A- En cas de désistement ou d'absence de l'exposant un mois avant l'ouverture de la session d'exposition, 50% des sommes versées seront restituées, qui seront approuvées par la Foire Internationale de Tripoli.

B- En cas de désistement de l'exposant moins d'un mois avant l'ouverture de la session, aucune somme versée par l'exposant ne sera restituée, à condition d'en informer la Foire Internationale de Tripoli.





Supervision et organisation



معرض طرابلس الدولي  
TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR

الهيئة العامة  
للمعارض  
GENERAL BOARD OF FAIRS

وزارة الإقتصاد والتجارة  
Ministry of Economy & Trade



## ARTICLE 6 ANNULATION OU REPORT

En cas d'annulation de la session et de report pour des raisons de force majeure et indépendante de la volonté des deux Parties, la Foire Internationale de Tripoli n'entraîne aucune obligation ni responsabilité légale, et les exposants ne pourront lui réclamer aucune indemnité. Toutefois, les participants ou exposants peuvent récupérer leur argent, à l'exception des frais d'inscription et des dépenses engagées par la direction de la Foire pour l'exécution des travaux qui lui a été confiée.

## ARTICLE 7 LE GUIDE OFFICIEL

Un guide officiel de la session d'exposition est publié dans lequel figurent les noms des entreprises et les listes de tous les exposants et les données personnelles les concernant. Un exemplaire gratuit du guide est reçu pour chaque exposant. Les exposants ont le droit d'inclure leurs annonces dans le guide.

## ARTICLE 8 AUTORISATION PRÉALABLE

**LES EXPOSANTS DOIVENT OBTENIR L'AUTORISATION PRÉALABLE DE L'ORGANISME ORGANISATEUR DANS LES CAS SUIVANTS:**

- A-Lors de la distribution de livres, films, et tout matériel promotionnel ou d'information, etc., limité au stand pendant la durée de l'exposition.
- B-Dans le cas où le soumissionnaire souhaite utiliser des systèmes audio et visuels et diffuser des enregistrements audio ou lire des transmissions télévisuelles visuelles, soit par télévision, vidéo, magnétophone, disques compacts ou tout autre moyen électronique.
- C-Il est interdit d'utiliser les murs, les plafonds, etc. des fins publicitaires, sauf par l'intermédiaire du département des médias et des relations publiques, en distribuant du matériel promotionnel ou des échantillons ou autres, et en payant des frais pour cela à la Foire Internationale de Tripoli ou au représentant de l'administration dans ladite Foire.

## ARTICLE 9 RESPONSABILITÉ DES EXPOSANTS

Les exposants assument la responsabilité légale vis-à-vis de leurs objets exposés pendant les heures de visites du salon avec le droit pour la Foire Internationale de Tripoli de prendre toutes les mesures de sécurité notamment et au moment qu'elle jugera opportunes dans son intérêt.

## ARTICLE 10 DOMMAGES AUX BÂTIMENTS

L'exposant ne doit causer aucun dommage aux biens de la Foire Internationale de Tripoli, qu'ils soient fixes ou mobiliers et, le cas échéant, il devra indemniser la Foire des dommages subis sans préjudice de la responsabilité légale.



Supervision et organisation



معرض طرابلس الدولي  
TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR

الهيئة العامة  
للمعارض  
GENERAL BOARD OF FAIRS

وزارة الاقتصاد والتجارة  
Ministry of Economy & Trade



## ARTICLE 11 INSTALLATION DE LA DÉCORATION

A-Les exposants qui assument la responsabilité d'installer eux-mêmes leurs stands en conséquence doivent remettre à la direction de la Foire une copie de leurs projets de conception pour étude et approbation avant mise en oeuvre et ils doivent tenir compte des instructions du service compétent à cet égard, à condition qu'ils restent seuls responsables de tout accident résultant de la construction et de l'installation et des droits des autres et de se conformer aux instructions émises à cet égard.

B- La direction de la Foire a le droit d'apporter des modifications aux conceptions proposées si elle le juge nécessaire et, si cela n'est pas acceptable, alors elle a le droit de démonter l'installation qui a été mise en place et d'imposer à l'exposant de payer une amende en conséquence.

C-L'installation de décors doit être achevée par les stands dans un délai n'excédant pas 48 heures avant l'ouverture de l'exposition et l'élimination des déchets de conception ou de tout élément d'affichage ou autre inacceptable et le droit de l'administration de l'exposition d'imposer une amende.

## ARTICLE 12 RESPONSABILITÉ DE L'EXPOSANT

**LES EXPOSANTS, APRÈS LA FIN DE LA SESSION DE LA FOIRE ET DANS UN DÉLAI N'EXCÉDANT PAS 3 JOURS, DOIVENT**

A-Evacuer leurs affichages, qu'ils soient intérieurs ou extérieurs.

B-Enlever les matériaux de décoration et autres accessoires de l'exposition.

C-Remettre les stands dans leur état initial et les livrer à la Foire Internationale de Tripoli.

## ARTICLE 13 CONDITIONS DE STOCKAGE

Les objets exposés, les conteurs et les boîtes excédentaires sont stockés pendant la période d'exposition comme suit:

A-Payer vingt-cinq dinars le mètre carré pour le conteneur ou la boîte.

B-Payer dix dinars le mètre par jour pour le conteneur ou la boîte une semaine après la fin de l'exposition.

C-Il est interdit de conserver des objets exposés ou des fournitures d'affichage à l'intérieur de la Foire Internationale de Tripoli après un délai d'un mois à compter de la date de fin de la session, de sorte que les objets exposés et ce qui se trouve dans les entrepôts, qu'ils soient découverts ou couverts, sont susceptibles de confiscation de vente conformément aux procédures et à la législation en vigueur en la matière.



Supervision et organisation



## ARTICLE 14 CONDITIONS DE FRET"

A- Toutes les marchandises, pièces et équipements doivent être introduits conformément à la réglementation et aux régimes juridiques de l'admission temporaire.

B- Il est de la responsabilité des exposants de transporter les marchandises vers et depuis le site de l'exposition.

C- L'exposition a le droit de nommer un ou des entrepreneurs externes pour effectuer la maintenance de toutes les marchandises à l'intérieur et à l'extérieur du parc d'expositions, en tenant compte des dispositions des lois de limitation des marchandises et des marchandises dont l'importation est interdite pour certaines parties, ou marchandises et marchandises dont l'entrée nécessite des autorisations spéciales.

D- Les marchandises ne sont pas livrées aux participants au cours par les agents des douanes avant que les documents nécessaires ne soient remplis à cet égard.

## ARTICLE 15 PROCÉDURES DE VISA

Le participant doit remplir le formulaire préparé et joindre avec lui une copie claire de son passeport, y compris une copie de la page qui porte le visa et le lieu de résidence du participant s'il n'est pas de la Libye et l'envoyer à l'adresse de l'exposition selon les frais suivants:

A- Frais d'invitation et télex (100 LYD) cent dinars par personne à verser sur le compte de la Autorité générale des expositions

B- Autres frais à régler au consulat libyen où est délivré le visa d'entrée.

## REMARQUE: LA DATE LIMITE DE DÉPÔT DES CANDIDATURES EST DE DEUX MOIS AVANT LA DATE D'OUVERTURE DE LA FOIRE

Conclusion: Chaque participant à la Foire Internationale de Tripoli pour l'année 2025 est réputé avoir pris connaissance du règlement de participation et de toutes autres décisions et consignes et s'engage à les respecter et à payer toutes les obligations conformément à leurs dispositions.

Tripoli International Fair - Omar Almukhtar St.



2025 APRIL 28 - 22  
أبريل 28 - 22  
www.tif.ly



معرض طرابلس الدولي  
TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR



الهيئة العامة  
للمعارض  
GENERAL BOARD OF FAIRS



وزارة الاقتصاد والتجارة  
Ministry of Economy & Trade



معرض طرابلس الدولي  
TRIPOLI INTERNATIONAL FAIR  
T.I.F



UFI  
Member

AUIEC  
الاتحاد العربي للمعارض واللافتات الدولية  
منظمة عربية دولية

2025 APRIL 28 - 22  
أبريل 28 - 22

f @ t v i n www.tif.ly